## 香港浸會大學持續教育學院 高中應用學習課程(2020-22 年度)開課安排及註冊手續 (模式一)

## Hong Kong Baptist University School of Continuing Education Commencement Arrangement and Registration (Mode 1) for Senior Secondary Applied Learning Courses (2020-22 Cohort)

## 註冊手續(資料於2020年8月4日更新)

因應最近2019冠狀病毒病的本地個案有復甦跡象,為顧及同學的健康及安全,學院不設即場註冊。同學須於 2020年7月2日至8月31日 期間到網上平台 (http://hkbusce.hk/apl\_registration)填寫個人資料及上載證件相片。同學不需要親身到本院註冊。有關新學年之上課時間表及開學安排,本院將在同學完成網上註冊後,於9月初經電郵發放,敬請留意。

如有查詢,請致電3411 4397。

## Registration (Information updated on 4 August 2020)

In view of the recent surge in local coronavirus cases and considering the health and safety of the students, there is NO ON-SITE REGISTRATION on the University campuses. Students should fill in the personal information and upload a passport-size photo via online platform (http://hkbusce.hk/apl\_registration) from 2 July to **31 August 2020**. There is **NO NEED** to register in person. Regarding the course timetable and the commencement arrangement, information will be sent to students via email upon completion of online registration in early September.

For enquiry, please call 3411 4397.